
 

 

Høringssvar NHO Reiseliv - Reguleringstiltak i fisket etter kveite 

og breiflabb 

 
NHO Reiseliv viser til høring av reguleringstiltak i fisket etter kveite og breiflabb fra 
Fiskeridirektoratet sendt januar 2024, og takker for muligheten til å komme med 
høringssvar.  
 
NHO Reiseliv er den største arbeidsgiver- og næringsorganisasjonen for reiselivet i Norge 
med over 3 700 medlemsbedrifter. Vi har over 90 medlemsbedrifter som driver med 
turistfiske, og som vil bli direkte berørt av forslagene.  
  
NHO Reiseliv har følgende hovedmomenter til høringsnotatet: 

  

• Havfisketurismebedriftene har de siste årene fått økt betydning for sysselsetting, 

verdiskaping og infrastrukturtilbud som kommunikasjon, skoler og barnehager 

mange steder langs vår langstrakte kyst. 

• Når det gjelder besittelsesgrense for kveite i turistfisket mener NHO Reiseliv at det 

er lite hensiktsmessig å regulere dette på art. Forslaget fremstår veldig teoretisk 

forankret uten at man fremlegger empiriske undersøkelser om havfiskebedriftenes 

beskatning av kveite.  

• Det er allerede foreslått et innfrysingsforbud for gjester som ikke har fisket på 

registrerte havfiskebedrifter, et forslag NHO Reiseliv støttet i vårt høringssvar til 

forvaltningstiltak i turistfiske. Vi mener dette er et tilstrekkelig tiltak for å sikre 

kontroll og regulering av personer som ikke er på registrerte havfiskebedrifter.  

• Hva gjelder punktet om særskilt maksimalmål for kveite i turistfisket, støtter ikke 

NHO Reiseliv dette. Vi mener dagens regelverk fungerer tilstrekkelig, og at det er 

godt dokumentert at kveiter settes ut igjen ved fang og slipp overlever dette1.  

• Forslagene belyser nok en gang hvorfor det er på tide å komme i gang med en 

godkjenningsordning for turistfiskebedrifter. Både besittelsesgrense og 

maksimalmål vil kreve mye ressurser å kontrollere, dette på toppen av et allerede 

strengt regelverk for turistfiske. NHO Reiseliv mener derfor det vil være svært 

utfordrende og tidkrevende å drive kontroll med disse forslagene. Derfor er det 

bedre at myndighetene setter i gang en ordning for godkjente bedrifter.  

• NHO Reiseliv viser ellers til våre innspill i vårt høringssvar til forslag til 

forvaltningstiltak i turistfiske, sendt FDIR 25.02.2025.  

 

 
1 Kveite tåler å bli fanget og sluppet ut igjen 
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https://www.forskning.no/havforskning-partner-hav-og-fiske/kveite-taler-a-bli-fanget-og-sluppet-ut-igjen/386241
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Med vennlig hilsen 

NHO Reiseliv   

  

  

  

  

  

   

 

Ole Michael Bjørndal         Dagny Margrethe Øren 

Fagdirektør næringspolitikk      Bransjesjef opplevelse  

 

 


